
P r o t o k 6 l Nr. .~rl~~
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiejw Borku Wlkp
w dniu 28.09.2004 r.

Komisja w skladzie:

1. Kazimierz Banas

2. Mieczyslaw Debowiak

3. Irena Rozwora

t. Zy~munt Klonowski
5. Marian Luczak

- przewodniczacy Komisji,

- z-ca przewodn.Komisji,

- czlonek Komisji,

- czlonek Komisji,

- czlonek Komisji,

W posiedzeniu uczestniczyl Pan Marian Janczak - burmistrz.

Temat posiedzenia: zaopiniowanie material6w na XXI Sseje Rady

Miejskiej w Borku \flkp.

Po zapoznaniu sie z ich tresci~" Komisja zaopiniowala -oozytywnie

nastepujace projekty Uchwal:

- w sprawie
tt

"

zaciagniecia pozyczki z WFOS,

zmian budzetu i w bud~ecie,

zbycia nierucaommsci rolnych,

re~ulaminu przyznawania stypendium i premii za wyniki
w nauce w Zespole Szk6l,

zmiany uchwaly Nr. XX/1t6/2000 Rady Miejskiej w Borku Wkp
z dnia 31.08.2000r.
w8tepnej akcentacji propozycji Zarza,duPowiatu dot.
przekazania niektórych dróg powiatowych Gminie Borek Wkp,

przyznania licencji na wykonywanie transportu drogowego
taksówka 000bow~,

opinii o celowosci modernizacji drogi d01azdowej
w Zimnowodzie
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Po przeanalizowaniu wnioskowanych przez Miejsko Gminny Zaklad

G08podarczy t~ryt za 1 m '3 wody i scieków Komisja proponuje:

- ustal enie pOdstawowej stawki za 1 m' wodyw wysokosci 1,72 zl dla
gospodarstw domowych i podmiotów gospodarczych. W uzasadnienia
podajemy za Miejsko Gmdinnym Zakladem Goispodarczym, ze Nr.raniczenie

kosztów jest mozliwe pop~Ee~ zmniejszenie nieuzasadnionych ubytk6w 3
wody oraz jej kradziezy. Iw 2903 roku ubytki wody wynosily 133.700 ID
a w I pólroczu 2001 100.t2t m .1

- stawke za scieki komunaln3 odprowadzane do kolektora i scieki
komunalne dowozone Ha 1 ID 2,00 zl. Obnize'nie pToponowanej stawki
przez MGZG jesi;mozliwe poprzez zwiekszenie ilosci zrzutu tychze
orp:anizujac wlasIW odbiór scieków od mieszkanców posiadaj~,cych
wlaeme szamba stnsuja<? ceny konl{Urency~ne Iza dow?zl W, stg~unku
do SM Karolew../W I polroczu 2004 przYJeto zaledw1e 72 00 ,
a mozliwoscis~ o wiele wieksze - siegajace km1kutysiecy m'3
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Ponadto nalezy zapobiec przedo~tawaniu ~ie scieków przemy~lowych

do kolektora scieków komunalnych. Wypadki takie mi~ly miejsce.

Skutek teg-o to zwiekszenie ilosci srodków utylizuj",cych scieki,

a t~m samym równiez kosztów.

Proponowany wzrost oplat- za.wode o 11,3 % i za scieki komunalne

odprowadzane do kolektora oraz scieki kom~nalne dowozony o 77 %,

MGZG uzasadni~ miedzy innymi koniecznosci~, odprowadzania podatków

od.-nieruchomosci i oplat za korzystanie ze srodowiska. Informujemy

ze, oplaty te byly juz sto~owane w roku ub. Takiego aamego uzasadni

uzytk w roku 2003.

Nadmieniamy, ze stawka na scieki prz emyslowe wzrasta o 0,19 zl, czy'

z 6,00 na 6,19 zl na m3, przy czym 8tawka na scieki przemY8lowe

dowozone pozostaje bez zmian t.j. 12,00 zl za m'.

za scieki kumunalne.najbardz.

dlatego nie znajduj!;

Jak z powyzszego wynika to zwyzka ceny

obciazy budzety rodzinne miesz1cancówi

akceptacji Komisji.

Zdaniem Komisji wzrost taryf ma zapewnic plynnos6 finansowa Zakladu

po przeksztalceniu w spólke.

Przypominamy, ze rozporzqdzenie Ministra Infrastruktury mówi

"Przed~debiorstwo wodno-kanalizacyjne opracowuje taryfy dla

zbiorowego zaopa.tr~eniaw wode i zbiorowego odprowadzania scieków

w sposób zapewniajacyochrone odbiorców uslug przed nieuzasadnion

wzrostem oplat i cen".

Niezrozumialym dla.Komisji jest fakt, ze w latach poprzedniah MGZG

uzyskiwal dodatni~ wyniki finansowe na sprzedazy wody f uslugach

oczyszczania scieków przy nizszych 8tawkach, a obe'cnie pomimo

wy~aznych podwyzek /scieki komu~alne odprowadzane do 1colektora

i scieki komunalne- dowo!'one~ wi~ze ledwo "koniec z koncem" o

Na powyzszym poseidzenie m protokól zakonczono.-

przeWOdn~~CY Komisji

/Kaziml:i1~nas/

ólowa:l

W Debowiak/

Czlonkowie~ Komisji

1. Irena Rozwora ." .. " . .

2. Zygmunt Klonow91d .

3. Marian Luczak ..


